

GREVERUD MENIGHETSRÅD 2011-2015

Protokoll 5 Menighetsrådsmøte

11.11.14 i kirkestua

Tilstede: Merete Storli Tveit, Alexander Ødegård, Hans Petter Herland, Tormod Utsogn, Kari Matikainen, Anders R. Johansen og Marianne V. Henriksen (ref.)

Fravær: Eigil Samset, Sara Neumann Habberstad, Gro Næss Magnus, Tone K. Langfelt, Ole Jan Rønningen

Sak 33/14: Godkjenne innkalling og dagsorden

Vedtak: Godkjent.

Sak 34/14: Godkjenne møtereferat fra 16.9.14

Godkjent og underskrevet

Sak 35/14: Ungdomsarbeid/KRIK

Greverud MR hadde invitert ungdomsarbeiderne Camilla Weibye og Joakim Røed for å gi ett innblikk i hvordan ungdomsarbeidet fungerer pr. i dag. Dette med bakgrunn i at ungdomsarbeidet virker å ha tatt seg opp og det er nå et ønske om å bygge dette videre.

Camilla fortalte at det er en jevn gruppe som møter opp på KRIK som arrangeres ca. 2 ganger i måneden. Noen deltar kun på det sosiale i kirken, andre kun i hallen, men majoriteten er med på begge deler. De har 3 ungdommer som sitter i styret, noe som fungerer godt, ifølge Camilla.

Det sentrale spørsmålet var hvordan dette kan bygges videre?

Forslag om å starte et band. Hva trengs av ressurser?

I forhold til band så er det ikke ressurser nok pr. nå, ifølge både Camilla og Joakim. Camilla er positiv til forslaget om band, men vil gjerne ha en til som kan bidra aktivt. Anders foreslo å knytte Kvintetten til Bent Erik med bandet til KRIK. Tar dette videre med Bent Erik om det kan være av interesse.

Joakim fortalte at han også er positiv til band, men kan ikke delta aktivt pga. manglende instrumentale ferdigheter. Joakim fortalte at han opplever at flere i KRIK er nysgjerrige på Gud og at han gjerne vil ha mer fokus på spørsmål rundt Gud. Det kan være en idé å starte en slags Bibelgruppe, noe Joakim sier seg villig å delta på, men ønsker ikke ansvaret for arrangementen for en slik gruppe. Camilla fortalte at hvis man skal ha flere grupper under KRIK så må man ha flere ledere å spille på. Det er ønskelig at Jarl og Miriam kan lage oversikt for når de kan delta på KRIK for å kunne gi bedre forutsigbarhet.

Når det gjelder ressursbruk ble det foreslått å benytte foreldre av ungdommene til kjøkkentjeneste mens ungdommene er i hallen. Ifølge Joakim og Camilla bruker de om lag 2 timer på matlaging og opprydding.

Hans Petter foreslo å lage en større «event» som f.eks. nattcup og da ha med tilsvarende miljøer fra nærområdet. Joakim stiller seg positiv til dette forslaget, men at dette må tas til våren, evt. neste høst da det blir for kort tid til blant annet planlegging.

Forslag til vedtak: Camilla og Joakim frigjøres fra matlagingsdelen. Få inn foreldre som frivillige til kjøkkentjeneste. Ansette en til ungdomsarbeider i 15 % stilling.

Vedtak: Se på ressursene i forhold til budsjett neste MR-møte, 9. desember.

Sak 36/14: Nominasjonskomite

Kandidater: Anders R. Johansen og Gro Magnus. Bør ha en tredje person.

Hans Petter foreslo å spørre en av konfirmantforeldrene.

Sak 37/14: Trosopplæring

Spørsmål om to enheter versus en.

Det ble en åpen diskusjon rundt temaet.

MR har tidligere vedtatt at trosopplæringen i Oppegård skal organiseres i to enheter. Biskopen har godkjent denne løsningen. Vi har etter dette prøvd å finne en måte å organisere arbeidet i Oppegård med en bedre fordeling av samtlige ressurser. Det er sterk motstand mot å lage en helhetlig fordeling. Om bare trosopplæringsressursene skal fordeles vil vi sitte igjen med mindre enn de vi har i dag. AU foreslår derfor følgende vedtak:

Greverud MR ønsker fortsatt primært to enheter. Dette forutsetter at man gjør en helhetlig omfordeling av alle stillingsressurser. Om ikke det er mulig ønsker vi sekundært en enhet. Det avgjørende for Greverud MR er å ha en naturlig del av arbeid og stillinger lokalisert til Greverud kirke.

Sak 38/14: Offersøknader

Anders har kommet med forslag til tildeling av offer for våren 2015. 21 gudstjenester hvor 50 % går til eget arbeid, 25 % til to misjonsprosjekt og resten til andre.

Det kom et forslag om å støtte Gunnar Sørensen og Camilla som skal ut på ettårig reise i mai. Ble drøftet frem at man venter til nærmere avreisedato.

Tormod foreslo å ta med Slora til høsten. Anders mener at Slora først må få orden på det formelle før man kan støtte dem. Dette med tanke på at Slora ikke er en stiftelse.

Sak 39/14: Orienteringssaker

Anders informerte at det er mye som skjer rundt konfirmantarbeidet i forhold til organisering. Det skal være et møte førstkommende torsdag og fredag hvor det skal legges en «slagplan». Utfordringen ligger i å få med ledere videre.

Kari etterspurte diakoniutvalg i Greverud. Anders mener det bør være som tema under årsmøte.

Sak 40/14: Annet

- Kjapp gjennomgang av økonomien. Tas grundigere neste møte. I følge Anders ligger vi godt an. Givertjenesten har økt ganske bra.
- Ole Petter skal sammen med Marianne se om det finnes muligheter i Visma å få en tydeligere rapport som viser økonomioversikten, f. eks. periodevis.
- Anders informerte at Berit Magnus kan starte en husfelleskaps-gruppe.

Anders P. —
Kari Matikainen

Anders P.

Ole Petter Fremmejord

Øyvind Skarvick